
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 18. marts 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 102
Ministeren bedes kommentere artiklerne om Radio Møller i Jyllands-Posten den
12. og 16. marts 2011 og herunder redegøre for:
– Om ministeren er enig i, at det er en ren politisk beslutning, at der er så

omfattende og deltaljerede krav til den nye FM 4-kanal, at de fleste medier
ikke har ønsket at byde på den, og at det altså ikke er udtryk for EU-krav
som stilles til udbuddet,

– Om ministeren søgte at få godkendt den nye FM-kanal under Altmark-be-
stemmelsen, og i så fald begrundelsen for dette,

– Om der, udover de få lempelser som fremkom efter høringsrunden på FM
4-udbuddet, er forskel på den tekst, som Kammeradvokaten forsøgte at få
godkendt under Altmark-bestemmelsen og den endelige udbudstekst, og i
så fald hvori denne forskel består,

– Hvor meget kravene til den ny kanal kunne have været lempet under almin-
delige statsstøtteregler?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mogens Jensen (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 4. april 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mogens.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Nødgaard
formand
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